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ZAPISNIK 
S 7. SJEDNICE VMO PEĆINE 

 
7. sjednica VMO Pećine održana je 18. lipnja 2020. (četvrtak) s početkom u 17.00 sati u prostorijama 
MO Pećine, Janka Polića Kamova 73 A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Željko Ševerdija, predsjednik VMO 
- Dubravka Travalja, zamjenica predsjednika VMO 
- Veljko Karabaić, član VMO 
- Slobodan Škalamera, član VMO 
- Nikola Pleša, član VMO 
 
Ostali nazočni: 
- Nikola Fanuko 

 
Zapisnik s 6. sjednice VMO Pećine usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Realizacija komunalnih prioriteta za 2019. godinu – izvješće  
2. Ponuda za uređenje parkirnih mjesta – ponuda 
3. Razno  

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 

Tajnik MO g. Marijan Matković upoznao je VMO sa Izvješćem o realizaciji plana raspodjele 
sredstava za komunalne prioritete na području MO Pećine za 2019. godinu, a koji je usvojen na 
sjednici Gradskog vijeća 27. svibnja 2020. godine. 
 

 

I. REALIZACIJA PRIJELAZNIH RADOVA  
 

 

77.313,76 
 

Sanacija kolnika u Ulici Pećine od kućnog broja 13 do kućnog broja 15 – 
asfaltirano je 337 m2 kolnika 
 

 

50.020,63 

 

Sanacija nogostupa u Ulici Šetalište Trinaeste divizije kod kbr 54 – 
asfaltom je sanirano 13 m2 nogostupa 
 

 

7.293,13 

 

Izrada projekta za sanaciju zida u okolišu Osnovne škole Pećine 
 

20.000,00 



 

I. REALIZACIJA KOMUNALNIH PRIORITETA UTVRĐENIH  
   PLANOM ZA 2019. 
 

 

119.921,19 
 

Sanacija nogostupa u Ulici Janka Polića Kamova od kućnog broja 11 do 
kućnog broja 19 – asfaltom je sanirano 179 m2 nogostupa. 
 

28.967,50 
 

Sanacija nogostupa u Ulici Janka Polića Kamova od kućnog broja 79 do 
kućnog broja 83 – asfaltom je sanirano 227 m2 nogostupa. 
 

32.306,68 
 

Sanacija nogostupa u Ulici Šetalište Trinaeste divizije od kućnog broja 30 
B do kućnog broja 34 – asfaltom je sanirano 110 m2 nogostupa. 
 

19.440,63 
 

Sanacija nogostupa u Ulici Šetalište Trinaeste divizije kod kućnog broja 
44 – asfaltom je sanirano 94 m2 nogostupa. 
 

16.006,88 
 

Uređenje površine u Ulici Janka Polića Kamova od kućnog broja 22 do 
kućnog broja 22/1 – asfaltom je sanirano 96 m2 nogostupa. 
 

23.199,50 

 
Zaključak: 
Vijeće MO Pećine primilo je Izvješće na znanje.  

 
 
AD 2 
     Sjednici VMO prisustvovao je g. Nikola Fanuko koji je MO Pećine dostavio prijedlog za uređenje 

parkirališta na k.č. 4717 k.o. Sušak (bivše rukometno igralište – Šetalište Trinaeste divizije 35) u 
njegovom vlasništvu. Česticu bi dao u zakup, a ukoliko postoji interes može se pregovarati i oko 
osnivanja prava građenja. Uz prijedlog g. Nikola Fanuko dostavio je idejni projekt (Sportski centar 
Pećine), kopije katastarskog plana i vlasničkog lista.  

     Na predmetnoj čestici Detaljnim planom predviđena je, uz ostalo, i mogućnost izgradnje garaže, 
ali se problem parkiranja može riješiti i uređenjem parkirnih mjesta i uz minimalna ulaganja. 
Predloženo je da se prijedlog uputi Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, Odjel za razvoj, 
urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem i TD Rijeka plus d.o.o. 

      
Zaključak:  

     Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo prijedlog.  
 
 

AD 3. 
A) Koncert na plaži Vila Olga 

G. Luka Čanković dostavio je zamolbu za organiziranje koncerta na plaži Vila Olga u subotu, 
27. lipnja 2020. godine sa ciljem okupljanja i promoviranja mladih riječkih glazbenih umjetnika 
te organiziranja humanitarne akcije za sklonište za pse. 
VMO Pećine predložilo je dati suglasnost za održavanjem koncerta, uvažavajući potrebu 
organizatora, ali i stanovnika za neometanim življenjem na području našeg mjesnog odbora te 
uz obvezu organizatora da pribavi sve potrebne dozvole od nadležnih tijela i osigura sve 
propisane mjere zaštite (zaštitari, buka i sl.) za njeno održavanje. 
 

      Zaključak: 
           Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo prijedlog.  
 

B) Sanacija stepenica i uklanjanje protubrodske mine na plaži Vila Olga  
Odjel gradske uprave za komunalni sustav dostavio je odgovor u vezi sanacije stepenica na 
plaži Vila Olga u kojem navode da se radi na projektnoj dokumentaciji te s obzirom na 
situaciju izazvanu korona virusom koja je rezultirala smanjenim prihodima, isto se neće 
realizirati tijekom ovog ljeta.    
U odgovoru u vezi protubrodske mine pronađene u prosincu 2019., a o kojoj je pisao Novi list 
2. ožujka 2020. godine, potvrđeno je kako nadležnost nad stanjem i mogućem uklanjanju ima 



MUP Republike Hrvatske.  
Predloženo je da se o navedenom uputi dopis MUP RH – Zapovjedništvo specijalne policije,  
Policijskoj upravi primorsko-goranskoj i Lučkoj kapetaniji Rijeka. 
 

      Zaključak: 
           Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo prijedlog.  
 

C) Oštećenje kule iznad plaže Glavanovo 
Služba građevinske inspekcije dostavila je odgovor u vezi prijave oštećenja kule-zida iznad 
plaže Glavanovo u kojem navodi kako je po predmetnoj prijavi nadležna Konzervatorski odjel 
u Rijeci. 
Slijedom odgovora predloženo je da MO Pećine zatraži odgovor od Konzervatorskog odjela o 
poduzetim mjerama za zaštitu i očuvanje kulturnih dobara. 
 

      Zaključak: 
           Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo prijedlog.  
 

D) Sastanak VMO Kozala i predstavnika I. policijske postaje Rijeka  
MO Kozala dostavio je obavijest o održanom sastanku sa predstavnicima I. policijske postaje 
Rijeka u vezi ponovnog pokretanja tzv. kvartovskih policajaca na području riječkih mjesnih 
odbora. 
Sastanak su podržali mjesni odbori Banderovo, Belveder, Brašćine-Pulac, Centar-Sušak, 
Drenova, Grbci, Kantrida, Luka, Pećine, Podmurvice, Sveti Nikola i Škurinjska Draga. 
Istaknuto je kako bi se od jeseni 2020. godine dolaskom novih službenika u Policijsku upravu 
primorsko-goransku moglo osigurati i više tzv. kvartovskih policajaca koji bi se, u početku, 
kretali od 14 do 16 i od 20 do 22 sata uz mogućnost kretanja policijskog službenika u punom 
radnom vremenu od 8 sati jednom tjedno (sukladno mogućnosti). 
 

      Zaključak: 
          Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje. 
           

E) Uređenje parkirnih mjesta i onemogućavanje parkiranja u Ulici Pećine 
MO Pećine obratili su se stanari zgrada Ulice Pećine kbr 14 i 15 sa prijedlogom za uređenje 
četiri (4) parkirna mjesta na k.č. 6865 u suvlasništvu ovih zgrada i sa postavljanjem blokada 
kojima bi se onemogućilo parkiranje vozila nasuprot garaža (otežava se ulaz / izlaz iz garaža) 
i kod zavoja na zapadnoj strani ulice (onemogućava se prolaz interventnim i većim vozilima).  
Predloženo je da se prijedlozi dostave Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i TD Rijeka 
promet d.d. 
 

      Zaključak: 
          Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo prijedlog.  
 
 
 
Sjednica je završila u 19.00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Pećine: 
 

                          Marijan Matković                             Željko Ševerdija 

 


